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Zajmalo by mně jak ste se dostali ke čtyřkolkám. Vaše prvni setkání, nebo svezení. A potom co vás
vedlo ktomu aby ste si něco pořídili? Prostě jak ste se ktomu dostali?
Dzejar 14.02.2009 18:29:55

na výletu v JAR po národním parku v dubnu 2008. Stroj Kymco 300 

leoant 14.02.2009 18:30:34

Horská služba v Jeseníkách, prvotní nákaza v roce 2004 a už mě to nepustilo +o(
starydingo 14.02.2009 18:35:59

Loni touto dobou jsme v Rajhradě otevřeli půjčovnu :-D :-)
cort 14.02.2009 18:38:35

Motorky > průser se zdravim > čtyřkolky. ;-)
Fidži 14.02.2009 18:41:44

Kamarád zhruba před 5ti lety kousek od Chebu koupil bordel(chtěl z něj udělat slušnej
penzion) i se dvouma kolkama linthai 260, to jsem poprvé seděl na kulce a řekl jsem
si, že si ji jednou koupim, až takhle mě to oslovilo. No a minulej rok v lednu jsem v
práci v Praze dal výpověď a přetěhoval se do Čichtic kvůli stavbě rod. domku. Když
jsem s přítelkyní chodil po okolí na procházky a koukal na ty csenérie a terének, tak
jsem neodolal a v červnu si na leasing vzal svoji první kulku SMC Jumbo, to už nás
sousedi přetali zdravit, protože máme 3 auta(ale co máme dělat, když bus tu jezdí jen
v úterý a únoru a mi všichni pracujem) a teď jsem si dovolil koupit tohle. To ještě ale
neví, že jsem jumbo dal tchánovi a od úterý se tam budem na kulce prohánět dva-nám
asi podpálí barák, takový jsou tu dobráci.
pavlos11 14.02.2009 19:04:36

já sem byl ve vysokich tatrach a tam mneli udelanou 500m drahu sem si pucil kolku a
hned mne chytla kolka mnel sem minibike ale na te sem dopadl spatne +o(
Aligator-max 14.02.2009 19:31:42

no já to mám v žité na něčem blbnout do 2004 jsem jezdil závodně autem pak toho
nechal koupúil motorku ale problém vzniknul když chtěla moje polovička jet se mnou
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bo jsem ji na motku nechtěl vzít tak jsem ji prodal a byl klid no ale nějak mi to chybělo
tak se pořídila 4kolka pro dva bo jsem si půjčoval od bráchy kodiak ale má jen pro
jednoho. Tož asi tak :-DD
Luboš 14.02.2009 20:15:07

před 15ti rokama jsem si postavil svoji první a pak asi dalších 10, vždycky o něco lepší
a teď jsem na 60ti koních, jel jsem snad na všech lepších kolkách, trochu se namlsal,a
tak si asi taky pořídím jeden originál a to Grizzly 660
koncak 14.02.2009 20:38:00

leta sem jezdil s offem,i zavody,ale clovek si rychle zvykne.a za chvili uz zazitku bylo
malo.navic se v okoli prahy toho na kroseni offem neni moc.kolega s prace ji vlasnil
orok driv,jednou sem ho vytah a testoval sem a testoval,a do rana sem prohlizel
inzeraty,rano sem objel par prodejcu, vono pred dvema lety toho zas tolik v inzerci
nebylo tak sem jel na kukacku prez dveste kilaku,a za par dni uz s vozikem sem letel
nadrzeny jak maly fakan, :-D
pool-450 14.02.2009 20:41:17

K motorkám jsem měl vždy kladný vztah.jezdil jsem od pionýra přes Jawa 175,pak
domácí přestavba Jawa 250 na enduro,ČZ 250 cross,pak Kawasaky KLR 650,problém
byl v tom,že mám papíry na všechno,kromě autobusu a velký motorky a nechtělo se mi
je dělat a už mne nebavilo každou chvíli se zvedat ze země po lehčím pádu :´-( ,Tak
jsem koupil před dvěma lety novou Čínu Shineray 300,na zkoušku a opravdu mně to
chytlo.Loni, po roce ježdění na ČÍNĚ JSEM PŘESEDLAL NA SUZUKI.Vždycky to byla
sportka,ale nebránil bych se i pracáku,snad až budu starší,teď si ještě rád sjedu na
trati.Kolka je to nejlepší,co jsem kdy v životě pořídil :-DD :-DD :-DD .A ani vážná
nehoda mně neodradila a jezdím dál. :-DD  V loni jsem synovi(8 LET) koupil taky ČÍNU
150 a toho to chytá taky,takže jezdíme dva a občas vyvezu i manželku,ale ta se bojí i
na kole,takže s ní musím pomalinku,to nám i ten prcek ujede. :lol:
fidok 14.02.2009 20:45:12

Jezdil jsem silnicni motorky..musel jsem ale zkoncit a ctyri roky jsem si rikal ze uz
nikdy nic neporidim,no a loni v lete jsem se proste ze dne na den rozhodl ze se nebudu
mucit a vratim se k necemu s motorem a 4kolka se mi vzdy libila,tak behem roka uz
planuju treti :-) vzdy o stupinek vys... :-D
pavelkr 14.02.2009 20:56:24

mě nakazil soused, strašně mě to lákalo tak mi ji na jeden den zapůjčil a do týdne jsem
si ji koupil také, bylo to vloni v červnu a letos v únoru jsem si přivezl novýho Glada,
šíleně mě to baví protože se pohybuju tam kde jsem jako malý kluk chodil pěšky nebo
jezdil na kole, příroda je z toho krásná skoro jako když jezdíte na koni, opravdu paráda
a pokud se někdo nemůže rozhodnout jestli koupit nebo ne tak za mě říkam
jednoznačně určitě ANO :-DD
Řezňa- 14.02.2009 22:02:52

Někteři se ktomu dostali zajmavě. Já od mála tihl ke strojum, od sedmi sem proháněl
pionyra pak to šlo nahoru přes simsona od kamarádu jawa250,350, ruzné endura až po
TransAlpa.Jinak já se ktomu dostal, no poprve asi před šesti lety sem byl na
TruckTrialu v Mohelnici. Mněli tam dětske čtyřkolky a dospěle, táta si sjel a já chtěl tež.
Mněl sem tu dětskou, (někde mám i fotky) jel sem furt plny kotel, moc to nejelo no
:lol: . Potom dlouho pauza a před třemi lety si koupil soused LTZ400. Hned druhy den
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se nám chlubil a já na tom jel. Od te doby tátá pokukoval po nějáke levnější jak bude
ta prvni. No a už ji máme druhým rokem. Je to super věc, spíš hračka
1Pegas 15.02.2009 05:44:47

Pred 4 roky jsem se na kulce poprve svezl při truck trialu v Jihlavě. Sice jsem po
4kolkách pokukoval už před tím, líbilo se mi to, ale až teprve samotné svezení dalo ten
správný impuls. Od té doby jsem začal sedět na korunkách a předloni jsem si splnil
svůj sen a kolku si koupil. Byl to zážitek na jaký se nezapomíná, skoro jako první styk,
ale tohle bylo lepší. :-DD
jan 15.02.2009 07:58:49

Pred asi 4rokmi, ked to bol ten prvy BOOM som si kupil taku malu CINU na cestu k
nasim a tak po okoli, bez SPZ, bez svetel atd...Nemalo to vyznam,ziadny vykon, zrala
aj travu okolo cesty, furt kontrolovat , kde sa zjavia cajti a tak sla z domu. Az teraz po
dlhej dobe som to znova zacal obzerat, sadol si za net na jeden weekend v decembri ,
no a za 3 dni bol HUNTER doma :-DD  Asi som potreboval dozraaaat (y) ;-)  Teraz ma
caka uz len tunnnig (s)
Dan.cz 15.02.2009 10:31:39

Byl jsem na jedné prezentaci pneu. Jsou to asi dva roky. Tam měli jako malý bonus
zapůjčení kolky v místním areálu. Půjčil jsem si jí jednou, podruhé, potřetí,....... no a
bylo jasné že nastane výměna dvou kol za čtyři. Do půl roku byla doma!! :-D
hvezdovicmatys 15.02.2009 16:02:21

Já jezdil R1, jenže pak průser s fízlama a ke všemu jsem s ní proletěl do auta. Po půl
roce o berlích jsem koupil čínu na vyblbnutí, protože mě nebavilo pořád poslouchat
mladou, jak jsou motorky nebezpečný a že mi to mohlo jednou stačit, že příště to
nemusí vyjít atd...Čína vydržela 500km a pak jsem ji prodával na ND, protože co mohlo
upadnout to prostě upadlo, ale hrozně mě to chytlo. Pak Raptor 350, ale ten je takovej
holčičí bez výkonu, takže teď LTR450 a to je fakt masakr.
tonybeny 15.02.2009 16:25:58

hvezdovicmatys> no,ale to videjko na R1 z HB do Ždírce bylo luxusní a proslavilo tě
:lol: :lol: :lol:
pavlos11 15.02.2009 16:30:49

hvezdovicmatys> tos byl ty jak te vysilali v televize jaks metl 296km/h nebo nejak tak
Pípa. 15.02.2009 16:38:49

No já sem před rokem koupil čínu protože nebylo moc peněz a čtyřkolku sem chtěl jak
malý dítě :-P a zhruba před půl rokem sem se svezl na suzuki LTZ 400 a nechtěl sem
nic jinýho.Vzal sem úvěr a byla doma. :lol:
hvezdovicmatys 15.02.2009 17:11:07

pavel1> jo byl (s)
hvezdovicmatys 15.02.2009 17:11:37

tonybeny> si nějak moc dobře informovanej :-)
pavlos11 15.02.2009 17:13:14

hvezdovicmatys> ty brute ses borec kdyz ti benga sli po patach oni te nekonec nasli ne
Řezňa- 15.02.2009 17:17:46
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hvezdovicmatys> Dobrej typek, já vím že i nofear z M.cz mněl nějake video na nově.
hvezdovicmatys 15.02.2009 17:18:48

pavel1> Jo našli podle přezdívky na youtube si složily jméno, ale můžou mi ... víš co.
pavlos11 15.02.2009 17:23:20

hvezdovicmatys> vím co a co ti rekli zes jel 296km/h
hvezdovicmatys 15.02.2009 17:30:11

pavel1> No že mi seberou papíry a zaplatim flastr jako prase a mimochodem tady
zasíráme diskuzi něčím co sem nepatří, tak můžem kecat třeba v "pokec"
pavlos11 15.02.2009 17:31:20

hvezdovicmatys> jo pudeme teda o tom kecat v pokecu
cort 15.02.2009 17:40:51

hvezdovicmatys> Panáček je super star a mě to stálo zrcátko. :[ :lol: :lol: :lol:
Joey 15.02.2009 23:05:34

no nějak jsem se k tomu dostal kvůli klukovi. chtěl jsem mu koupit nejdříve čínu, ale
potom jsem si řek že něco kvalitnějšího a že na tom chci jezdit taky. nejdříve jsem měl
vybranou Yamahu Bigbear a potom jsem nakonec šel do Polarise. no a neskutečně mě
to chytlo. nelituji za vydané peníze. manželka sice trušku zuřila :-$, ale jak řikám
nelituji koupě ani jedné čtyřkolky :-)
Mychal 16.02.2009 08:37:21

Na enduru jsem byl furt na zemi, tak tohle... :-DD
Kóča 16.02.2009 11:38:51

Já vzal děcka do půjčovny, všem se nám děsně líbilo. Slíbil jsem jim že 4kolku pořídím
a o rok později dotáhnul domu 110ccm. Nadšení veliké, jenže pro tátu nebylo místo.
Přišel Bashan 250, po prvním náročeném výletu s bandou stejně postižených lidí jsem
rychle seznal že tudy cesta nevede a tak momentálně sedlám 5ti kilo NF Hunter.
SaméMaléCásti 16.02.2009 14:49:13

Lóni v létě na jedný prezentaci jsem se na ní svezl a za měsíc byla doma. Pro začátek
soudruh číňan. A z jara bude nová. Ještě musím vyřešit zdali sportka nebo užitkáč.
Rudlikkk 16.02.2009 16:41:59

Zvítězil pud sebezáchovy tak radši sportka něž motorka :-) Tak přijel, vykoušel a koupil
:-D
Režizer 12.05.2009 13:57:47

To ja se poprvi setkal z pucovny,za tyden na to byl glad :-DD :-DD
sq 12.05.2009 14:00:33

Lupino68>Lóni v létě na jedný prezentaci jsem se na ní svezl a za měsíc byla doma.
Pro začátek soudruh číňan. A z jara bude nová. Ještě musím vyřešit zdali sportka nebo
užitkáč.

  Poockej, co ze to budes kupovatt??? Novou kolecku???
NeedToSpeed 12.05.2009 14:23:54
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Jedu si takhle v metru a zazvoní mobil, nemám čas se vykecávat, tak tátovi řikám ať to
zkrátí. "Pořídil sem čtyřkolku, už je doma". Docela šok, o ničem se nezmiňoval.
Následovala hoodně rychlá cesta domů a šup to ozkoušet. Byl to Linhai Tornado 260,
pro začátek slušný, ale najezdili sme na podzim 1500 a na jaře šla do světa a nahradil
jí Glad X5. Je to jako droga. Ani na poštu nebo pro rohlíky už si pěšky nedojdu. :-$
Xawerius 12.05.2009 14:36:02

Mno já po rozchodu neměl co dělat a tak jsem vymejšle... Auto nebo motorku, jo BWM
E36 328i a Honda CB600F jsou krásný stroje. Pak si táta koupil čtyřkolku (Loncin 250),
ale to mě nějak nebralo, projel jsem se pár metrů a nic z toho. Pak táta pořád koukal
na Access Max 4 Limited a ukázal mi pár videí tak jsem ta videa začal také hledat a
začalo se mi to líbit. Po asi týdnu mě táta vzal "ven" po dešti a já se smál od ucha k
uchu - bláto jsem si zamiloval. Mno tak jsem se rozhodl pro čtyřkolku - původně jsem
chtěl Access Max 4 Limited - následně po rozhovoru teď už s kamarádem jsem se
rozhodl pro 4x4 a tak přišel na řadu Blade 425, ale chtěl jsem nezávislej zadek a pár
lidí mi radilo ať si počkám, že začátkem prázdnin (2008) přijde 525 s nezávislým
zadkem... nestalo se a tak jsem čekal a čekal - na konci srpna nic prý po novém roce,
čekat se mi nechtělo a tak jsem začal koukat jinde - svezl jsem se potom na
kamarádově Yamaze Grizzly 450, jen pár metrů a byl jsem nadšenej a začal jsem po ní
koukat i přes to, že byla na mě drahá - a básnil jsem o tom jak se mi líbí Brute Force
750, ale to byl sen - pak mi někdo řekl, že Grizzly 700 je lepší kolka než BF, ale cena
byla proti původnímu záměru tak vysoká, že jsem o tom ani neuvažoval. Pak jsem
narazil na stránky PRI ( (u) ) a tam měli starou 450 Grizzly za 180 tis. a já opět věděl
co si koupím, no zase nic, přišel mi mail, že starý model není a nebude a že vzhledem k
nízkému cenovému rozdílu mezi 08 modelem 450 a 700 bych měl zvážit 700. Tak jsem
zvažoval, ale COC listy byly za pořádný příplatek a cena byla obrovská. Mno byl mi
doporučen jiný prodejce a po pár emailech ohledně ceny, úvěru a pod jsem si jel pro
svého medvídka. Cesta to byla dlouhá... Původně v plánu třístovka a nakonec jsem
hupsnul rovnou na sedmikilo Původní cena už tak vysoká 130.000 a nakonec 230.000 A
nelituju B-)   Jestli to někdo přečet tak obdivuju :lol:
willy73 12.05.2009 14:54:37

Xawerius> A kdy bude druhej díl ??? :-D :-D
Xawerius 12.05.2009 16:03:40

willy73> až bude na Outlandera 800 Max XT
honzaj 12.05.2009 20:04:49

Xawerius> Tak to máme stejnej cíl!
Krajoch 13.05.2009 17:54:18

bouračka na motce, zákaz od manželky,kámoš má čtyřkolu tak to byla varianta jak
jezdit +o( :lol:
Mókyn 13.05.2009 18:09:06

já jsem si ju koupil jen proto,že jsem nevěděl co s prachama! :lol:
pavlos11 13.05.2009 18:11:44

Mókyn> mokýne ty ses tak zazobanej? :lol:
Gozer 13.05.2009 18:12:32
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Protože neudržím rovnováhu :lol:
pavlos11 13.05.2009 18:14:26

já sem mnel minibike na tom sem litál jak hovado ale hodnekrát sem hapal na zem
:lol: :lol:
klondi 13.05.2009 19:26:45

Já kolky vždycky očumoval na netu a říkal si,to by byla věc.Jezdil jsem s kamáčem
víkendy co to šlo. Před čtyřma lety jsem koupil malýho Lifana a letos konečně
Huntera.Jsem sice už dost starej,ale jak na něj sednu,tak :-D :-D :-D
pol1 13.05.2009 19:29:59

klondi> chtěl jsi říct že jsi v nejlepších letech :-DD  Já se dostal ke 4k.z motorky a už u
ni zůstanu.Skvělá i na práci :-DD
SaméMaléCásti 13.05.2009 20:40:37

sq>Lupino68>Lóni v létě na jedný prezentaci jsem se na ní svezl a za měsíc byla
doma. Pro začátek soudruh číňan. A z jara bude nová. Ještě musím vyřešit zdali
sportka nebo užitkáč.  Poockej, co ze to budes kupovatt??? Novou kolecku???

  To bylo v únoru a pak za 14 dní byla doma Ramka. Teď nic zatím kupovat nebudu.
quad-usa 13.05.2009 22:59:41

Švára koupil 4leté dceři 50ku minikolku. Tak jsme ji projeli taky. Pak jsme se zajeli
podívat na závody sportek do Olešnice, a druhej den jsme měli číňánky doma. Za
měsíc šli ti darebáci z domu, páč to bylo vo držku. Dnes to není ani rok a máme oba
LTRka a jsme vysmátí od ucha k uchu. Paráda.
Orgovany  14.05.2009 07:51:33

Koupili jsme si ji, a od tý doby na ni jezdíme.
Mikedee 14.05.2009 08:19:28

manzelka zakazala motorku, pak videla dokument z Kanadsky farmy, kde na kolce
jezdili i deti a povolila. Druhej den jsem privez Glada. Nasledovne me s Gladem videla
skakat a rekla ze jsem magor, ze je uplne jedno na cem jezdim. To ze jsem magor
jsem pochopil taky, kdyz pri mejch jizdach byli tlumice furt nadoraz a tak sel gladik do
sveta a ja ted sedlam Renouse. Jo, a manzelka uz chce kolku taky. :-DD
kourasek 14.05.2009 08:39:59

Brácha koupil synovi čínu,já svému taky.Než si kluci stačili pořádně zajezdit tak jsme
jim je s bráchou "rozštípali".Svařečka apod. pomohlo.Už jsme jim na to
nevlezli,rozštípali si je už sami.Vánoce 2006 jsme jeli na dětské závodíky a tam
půjčovali Accesse 250.Tak jsem si párkrát sjel a od ledna 2007 mám LT-Z 400
"BANÁN".
Kajman 14.05.2009 10:23:40

Řeznííku zab´ mě, ale fakt už si nevzpomínám... :o
agent.OO7 14.05.2009 11:09:50

já jsem koupil nejdřív synovi 90tku etona,supr volba-spolehlivá,odolná a jede jak střela
i s dospělákem,ale bál jsem se ho na tom pouštět samotnýho a běhat za ním už mě
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nebavilo,tak jsem pořídil 250 taky od etonu.Teď řeším problém,že jezdit chce i
manželka,takže jí nechám dvěpade a jdu do renouše. :lol: :lol:
Xawerius 14.05.2009 11:14:58

agent.OO7> tak to není problém, ale naopak máš po problému se zdůvodňováním :-DD
agent.OO7 14.05.2009 11:23:36

Xawerius>no to by si se divil,naštěstí jsem využil její neinformovanost a přiznal jsem
jen 1/3 toho co mě bude stát :lol: ,jinak by to vůbec neprošlo :-DD
Xawerius 14.05.2009 11:55:36

agent.OO7> no až ti přijde na to, že renoušek stojí přes 300 papírů tak tě nepochválí
:lol:
agent.OO7 14.05.2009 12:24:15

Xawerius> musím jí nakukat,že je to čínská kopie :lol: ,ale jestli mi to nezbaští,tak
ámen se mnou (s)
DAJ 14.05.2009 12:48:31

 NO tak me kdysi kamarad ukecal v Egypte, abychom si to pujcili v pucovne, docela se
mi to libilo, nekolik let me to vrtalo hlavou, pak jsem si koupil motorku no a nakonec
teda jeste i ctyrkolku:-)
habana.hb 15.05.2009 07:20:21

Mikeddee>manzelka zakazala motorku, pak videla dokument z Kanadsky farmy, kde na
kolce jezdili i deti a povolila. Druhej den jsem privez Glada. Nasledovne me s Gladem
videla skakat a rekla ze jsem magor, ze je uplne jedno na cem jezdim. To ze jsem
magor jsem pochopil taky, kdyz pri mejch jizdach byli tlumice furt nadoraz a tak sel
gladik do sveta a ja ted sedlam Renouse. Jo, a manzelka uz chce kolku taky. :-DD

 Na to jak byla stejná tvoje ženská jak ostatní dobrej závěr (y)
habana.hb 15.05.2009 07:27:07

:lol: Orgovany > Ty vogo to jsi mě překvapil , máš to dost podobný jako já . Akorát
dodám , když jsem viděl toho magora co mi prodával ojetou co na tom dělá , .........tak
dělám už to samý :-P
Píno 11.06.2009 22:46:36

Zdarec Koupil jsem klukovi v německu k vánocům 4kolku 110 ccm. Teď chodíme jezdit
na trať tady u nás. Jenže je mu podle mě už skoro malá. Proto řeším jinou, větší. Máte
někdo povědomí o kvalitě a vůbec nějaké info o dětské 4kolce Lepoard 125, nebo
Bashan 125. Nějak se mi nedaří najít na netu něco kloudného, z čeho bych byl trochu
moudrej. Díky
jiri01 11.06.2009 23:25:21

Mně tak jednou napadlo, že bych mohl vyměnit motorku za čtyřkolku a tak jsem to
udělal. Na motorce jsem se docela bál že mně někdo sundá, tady mně může sundat
leda strom :-D Samozřejmě jako většina jsem si zvolil k lepšímu stroji tu horší a
složitější cestu přes čínu (n)  Jo a taky motorka mně moc netáhla, jezdil jsem tak
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dvakrát do roka, ale teď se vždycky celej týden klepu až vyrazím :-DD
PetrP 12.06.2009 12:31:20

Píno> Bude mě v nejbližší době čekat stejný problém. Letos to zřejmě bude poslední
sezóna na jeho ATV110 a poohlížím se výhledově po něčem větším a jenom o trošku
silnějším. Nechci ale manuální řazení. Líbilo by se mi něco jako Masai L150, ale potíž je
v tom, že ojeté vůbec nejsou nebo v hrozném stavu a 60 tis. Kč za novou se mi nechce
dávat. Tyhle 4kolky typu Leopard125, bashan 125... mají většinou tzv poloautomat a
to nevím, jestli by zvládl. Taky už mě moc nebaví se v tom pořád hrabat a chtěl bych
něco spolehlivějšího a z koupě další číny už by mě mohlo trefit. Taky jsem už uvažoval
koupit mu z ruky Tomahawka - těch je mraky, ale nechci, aby se zabil.  Abych se vrátil
k tématu. Ke čtyřkolkám jsem se dostal tak, že jsem si párkrát půjčil čínskou Lydu
250ccm. Docela se mi to zalíbilo a pořídil jsem si taiwance... Jinak na motorky jsem ale
nezanevřel, ale dneska už jezdím víc na čtyřkolce než na motorce. Pak brácha svýmu
klukovi koupil na blbnutí čínskou ATV110 a mě nezbylo nic jiného než shánět taky.
Vrcholem ovšem bylo, že i můj otec, který nejprve rezolutně prohlašoval, že utrácíme
peníze za blbosti, si koncem loňského roku ve svých 65 letech pořídil Linhai Stormer.
Xawerius 12.06.2009 13:22:54

PetrP> nevim jak máš velkýho kluka ale co takhle linhaie jako má řezník?
PetrP 12.06.2009 13:37:12

Xawerius> Musím se po nějakým poohlídnout. S tím Linhaiem to možná není ani tak
blbej nápad. Na dědovým Linhai v pohodě jezdí (on ostatně jezdí i na Bladu). Ale
Linhaie si chválí víc, je pro něj menší a lehčí (hlavně když se někde otáčí).
Xawerius 12.06.2009 13:39:33

No právě, je to takovej drobek snadno ovladatelnej, ale přitom to je dost velký aby mu
to vydrželo :-DD
Mychal 12.06.2009 19:22:11

jiri01>Mně tak jednou napadlo, že bych mohl vyměnit motorku za čtyřkolku a tak jsem
to udělal. Na motorce jsem se docela bál že mně někdo sundá, tady mně může sundat
leda strom :-D Samozřejmě jako většina jsem si zvolil k lepšímu stroji tu horší a
složitější cestu přes čínu (n)  Jo a taky motorka mně moc netáhla, jezdil jsem tak
dvakrát do roka, ale teď se vždycky celej týden klepu až vyrazím :-DD

 Kromě tý číny, to mám skoro stejný. ;-)
Píno 12.06.2009 20:47:05

4 PetrP Dík, že jsi reagoval. Je smutný, že když dáš do vyhledávače jeden, či druhý
model, je to na 20-ti stránkách v různých cenových nabídkách, ale se stále stejným
stručným popisem. Taky nemám 50 a více tisíc na značkový stroj pro synka, ale trošku
něco na úrovni bych mu sehnat chtěl. Nejlépe nové. Tak uvidíme. Mě připadne, že ani
prodejci, to se nechci nikoho dotknout, o nich moc říct neumí. Třena 110 a 125 leopard
má v popisu stejný výkon, tak jsem se jednoho dotázal a sdělil mi, že asi bude ta 125
trochu silnější. Víc jsem se nedozvěděl. Uvidíme. Ještě mám 2 měsíce, nebo možná
přes zimu a pak se uvidí. Synkovi se leopard nelíbí, ale 125 bashan se mi zdá zase
velká. Stejně jako polaris 125. Tu má v menším ve 110 ccm a nějak kvalitní to není.
Neříkám, že by se rozpadala, ale stále mu padá řetěz vlivem špatně navařeného úchytu
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motoru a s tím už se nic nedá dělat. Jednou jezdí v kuse 3 hodiny a pak při dalším
svezení to stále padá. Takže bych raději od tohohle modelu odstoupil.
DoktorMax 17.06.2009 21:36:26

1. motorky a dokonce i jako učitel v autoškole B-) - tam ošklivá nehoda

 ( ne naší vinou ) a rok o franc holích, operace, rehabilitace apod. +o(  2. mezitím jsem
dokončil medicínu

 a začal opět motorky v autoškole 3. 3 roky jsem připravoval manželku na cestovní
motorku, ale 2x půjčení 4kolky

 a tlak chotě ( a dětí ) a Access Max stál doma :-P  4. pevně doufám, že se na operační
sál nedostanu, jako mí pacienti- motorkáři :´-(
LuKšARapToR 16.01.2011 21:28:00

ja se dostal ke kolkam tak že mi jednou tatka koupil v italii Laverdu 100 uz sem ji
prodal tak se pokukuji po něčím větším a hlavně silnějším.sjel jsem si na tomovi 250
ale jako jede to dobře ale myslim že by mě to za chvili omrzelo tak radeji koupime
neco silnějšího at to vydrží už déle. (y) (y)
mined 17.01.2011 06:48:13

Já dělal ve státech a narazili jsme tam na čecha,který nás pozval k sobě domů na
farmu.Tam stála čtyřkolka(honda) a tak jsem na ní necelou hoďku jezdil.Tak tam mě to
chytlo. :-DD
Simír_007 17.01.2011 09:31:25

Já od mala mám vztah k přírodě, hlavně k lesu. V mládí byl mimo kola můj první stroj
Simson, za něj sem si udělal zapoják na dvoukoláček a jezdil s tim do lesa na dřevo. A
jak šel čas a já uviděl nevim už jestli na netu nebo kde první kolku, řikal sem si, to by
bylo ideální tak začalo šetření a když byly kačky, tak sem do toho šel a nelituju :-DD
Grizzly660 17.01.2011 11:46:37

V lete roku 2001 som uvidel prvú štvorkolku pred jedným servisom v Bratislave.
Štvorkolka, alebo vodný skúter? Tak znela moja otázka. Na štvorkolke sa dá jazdiť celý
rok a aj na snehu povedal majiteľ servisu. Bolo rozhodnuté. Začiatkom roku 2002 k
nám prišla prvá Yamaha.
peterconnery 13.03.2011 21:05:04

Už třetí rok mě s...re soused, - vstavá v zimě ve 4 ráno, vyleze v kraťasech ven  a do
6ti hodin mi všechen sníh ze svého pozemku nahází na příjezdovou cestu.  Koupil jsem
Grizzlynu, během roku pořídím radlici a už se těším,  jak ten sníh příští zimu vždycky
nejpozději v 6:10 bude mít zpátky. :-)  Ale jinak už od ledna jezdím po okolí, relaxuju a
učím se, co všechno ta Grizzlyna umí a dokáže. Původně to měla být kolka slabší a
levnější, ale jsem rád, že jsem se rozhodl pro Grizzly 700.
trloň 13.03.2011 21:13:36

jako malej sem jezdíval z bráchou na pincku,pak sem se učil na endurku,pak nějakou
dobu takové guláš motokcros,pak malá 4kolka a ted větší a už bych chtel velkou
4x4:-)) Takže zato může tatík a starší brácha:-))
montecristo 13.03.2011 21:19:35
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Já jsem asi před třemi lety viděl jet na čtyřkolce dva důchodce B-) na dovolené a tak
jsem začal přemýšlet,když můžou oni proč bych nemohl já a nakonec jsem se dočkal.
(y)
Qwerty-HE 13.03.2011 21:56:54

Roku 2007,začiatkom leta po predaní Samuraja,sme si požičiali SMC 150,tak ma to
dostalo že sme ju museli kúpiť,každý jedeň deň som nanej jazdil :D Každý tretí deň sa
šlo na benzínku pre plnú nádrž(denne som najazdil cca... 3-5 hodín),potom 2010 pred
letom sa nam dostal pod ruky Glad... tak sme si ho tiež odkúpili :-P :-D
Leonardo 13.03.2011 21:59:05

1. pujceni ctyrkolky v Egypte - 2002 2. svezeni na firemnich akcich 3. 2x pujceni
Yamahy Grizzly = koupe Arctic Cat 700 EFI TRV
Xsmile 13.03.2011 22:00:53

Chováme koně, ale to je spíš zábava manželky, já se starám o ty věci okolo, nejezdím,
jen mi vždycky bylo trochu líto, když se vraceli z vyjížděk se spoustou zážitků a já nic.
Takže jsem si pořídil taky čtyřkolovýho kámoše na vyjížďky a sem tam na nějakou
práci - na zkoušku Linhaje a už teď po dvou měsících co ji mám tak je mi jasné, že to
nebude poslední :-D Jen to příště bude něco krapet silnějšího a většího :-D
LeonKrkon 13.03.2011 22:02:22

Manželka mně dala k vánocům poukaz na zážitkovou akci "Čtyřkolky pro dva". Od té
doby už druhá kolka a postihlo to i bráchu....
jade.blesk 13.03.2011 22:05:16

kamarad mi to pucil a po 50 metrech jsem se na tom vysekal ,skoro mesic nemocnej
,jo adrenalin pro takove blazny jako jsem jaaaaa :-DD B-) B-)
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